
 

 

TOPLANTI GÜNDEM  
FORMU 

 
 

 
 
 
 

  00.00.FR.17- A
 

 

 

Toplantı Adı : Bölüm Toplantısı Toplantı No : 01 
Toplantı Yeri : T4-305 Toplantı Başlama Saati : 13.30 
Toplantı Tarihi : 16.10.2019 Toplantı Bitiş Saati : 15.30 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

GÜNDEM MADDELERİ VE ALINAN KARARLAR 
 

 
 
           Elektrik Elektronik Mühendisliği Bölüm Başkanı Prof. Dr. İhsan PEHLİVAN başkanlığında 
Elektrik Elektronik Müh. Bölümü öğretim üyelerinin katılımı ile bölüm kurulu toplantısı yapılmış olup, 
aşağıda belirtilen maddeler üzerinden görüş alışverişinde bulunulmuş ve belirtilen hususlarda uygulamaya 
yönelik kararlar alınmıştır. 
 

1. Üniversitemiz ile TOYOTA firması arasında yapılan Eğitim ve AR-GE işbirliği Protokolü 
kapsamında, firmanın yürütmekte olduğu ve planladığı projeler hakkında bilgi Rektör Yardımcısı 
ve Bölüm Başkanı tarafından paylaşılmıştır. 

2. Toyota firmasının yürüttüğü/planladığı 61 adet proje açıklamaları ile birlikte değerlendirilmiş 
olup, belirtilen amaçlar dâhilinde çalışma alanlarına paralel olarak öğretim üyeleri ile istişarelerde 
bulunulmuş, projeler üzerine yapılabilecek çalışmalar tartışılmıştır. Projelere katılım sağlamak 
isteyen öğretim üyeleri ve çalışmak istedikleri proje isimlerinin hafta içerisinde toplanarak 
Rektörlüğe iletilmesine karar verilmiştir. 

3. 7+1 eğitim modeli kapsamında yapılan iş yeri ziyaretleri hakkında bilgiler verilerek; EKİM, 
KASIM, ARALIK aylarında İşyerlerine Ziyaretlerin yapılması, EKİM ayı ziyaretine SUBÜ - 
İŞKUR Temsilcisi ERDAL KIZILKAYA ile birlikte gidilmesi hususu önemle hatırlatılmıştır. 

4. MÜDEK başvuru hazırlıkları kapsamında, her hocanın Danışmanı olduğu öğrencilere Duyuru 
atarak, Güz ve Bahar dönemlerinde en az 1 tane Danışmanlık toplantısı yapması. Görüşülen 
gündem maddeleri ve yoklama listesi ile Tutanak altına alınması hususu önemle hatırlatılmıştır. 

5. MÜDEK başvuru hazırlıkları kapsamında, geçen dönemlerde Deney Tasarlama Ödevi yaptıran 
hocaların bu uygulamaya devam edip, belgelemesi gerektiği öğretim üyelerine bildirilmiş olup, 
öğrenci açısından kazanım sağlanacak hususlar tartışılmıştır. 

 

 

 

 

 

 


